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Nr. 21414/2023 

 
 
 
 
PROCES- VERBAL 

încheiat cu ocazia desfăşurării şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean 
Cluj din data de 29 mai 2023 

 

Dl. Marius Mînzat: 
Bună ziua!  
În conformitate cu prevederile art. 179 coroborate cu art. 134  din 

Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare, precum și potrivit Hotărârii Consiliului 
Judeţean Cluj nr. 170/2020 privind aprobarea Regulamentului de organizare şi 
funcţionare a Consiliului Judeţean Cluj, republicată, prin Dispoziţia nr. 450 din 
23 mai 2023  am convocat Consiliul Judeţean Cluj în şedinţă ordinară pentru 
astăzi, data de 29 mai 2023, ora 1100. Convocarea consilierilor judeţeni s-a făcut 
în scris, prin mijloace electronice şi telefonic. 

Proiectele de hotărâri, precum şi materialele însoţitoare, au fost postate 
pe site-ul Consiliului Judeţean Cluj, au fost afişate la sediul acestuia şi au fost 
transmise electronic tuturor consilierilor judeţeni. Anunţul cu privire la 
desfășurarea acestei ședinței publice a fost afişat la sediu, postat pe site-ul 
propriu şi a fost transmis către mass-media. 

Lucrările prezentei şedinţe ordinare a Consiliului Judeţean Cluj se 
desfășoară la  sediul Consiliului Judeţean Cluj, situat în Municipiul Cluj-Napoca, 
Calea Dorobanţilor, nr. 106, începând cu ora 1100.  

* 
Începem ședința cu intonarea imnului naţional. 

Se intonează imnul naţional.  
* 

Înainte de a trece la înregistrarea prezenţei la această şedinţă, trebuie să 
precizez faptul că numărul de membri ai Consiliului Judeţean Cluj, în funcţie 
de care se calculează atât cvorumul de prezenţă necesar pentru ca şedinţa să 
fie legal constituită, cât şi numărul de voturi necesar pentru adoptarea 
hotărârilor este de 37. 

Pentru a stabili dacă există cvorumul de prezenţă necesar pentru 
desfăşurarea legală a acestei şedinţe, vă propun să ne înregistrăm prezenţa, 
prin tastarea butonului “Particip la şedinţă” de pe display-ul tactil, după 
semnalul dat de colegul nostru. Rog să se pregătească procedura de 
înregistrare a prezenţei. 
Se procedează la înregistrarea prezenţei la şedinţă. 

Consultând înregistrarea prezenţei la şedinţă, constat că din totalul celor 
37 de membri în funcţie care compun Consiliul Judeţean Cluj, sunt prezenţi 32 
de membri, fiind îndeplinite prevederile legale pentru buna desfăşurare a 
lucrărilor şedinţei.  
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Absentează domnul Alin Tișe, domnul Sorin Pintea (motivat), domnul 
Ionuț Florea (motivat), Călin Tuluc (motivat) și domnul Călin Valentin Felezeu 
(motivat). 

* 
Este prezentă la această şedinţă şi doamna Gaci Simona-secretar general al judeţului. 
Au fost invitate şi se află prezente persoane cu funcţii de conducere din aparatul de 

specialitate al Consiliului Judeţean Cluj, precum și din entitățile aflate în 
subordinea/coordonarea/autoritatea Consiliului Judeţean Cluj care au tangenţă cu materialele 
supuse dezbaterii.   

* 
În continuare vom proceda la aprobarea procesului-verbal al ședinței 

ordinare din data de 26 aprilie 2023, care se găseşte în dosarul special al acelei 
şedinţe şi a fost pus, în prealabil, la dispoziţia consilierilor judeţeni și afişat la 
sediul Consiliului Judeţean Cluj. 

În aceste condiţii, propun celor care au obiecţii în legătură cu conţinutul 
acestuia, să ceară menţionarea exactă a opiniilor exprimate în şedinţa 
respectivă. 

Supun votului dumneavoastră Procesul-verbal al şedinţei ordinare a 
Consiliului Judeţean Cluj din data de 26 aprilie 2023.  

Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
 În urma operaţiunii de votare se înregistrează: 31 de voturi „pentru” și 1 
”abținere”, situaţie în care Procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului 
Judeţean Cluj din data de 26 aprilie 2023 a fost aprobat, fără modificări. 

* 
În ceea ce privește proiectul ordinii de zi, propun suplimentarea acestuia 

cu 4 puncte, de la punctul 24A la 24D, care v-au fost transmise tuturor pe e-
mail.  

24A Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii 
Consiliului Judeţean Cluj nr. 107/2021 privind aprobarea componenței 
nominale a Comisiei de Evaluare a Persoanelor Adulte cu Handicap Cluj 

24B Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului 
Județean Cluj nr. 250 din 17 octombrie 2018 privind aprobarea indicatorilor 
tehnico-economici ai obiectivului de investiții din cadrul proiectului 
„Reabilitarea, modernizarea, extinderea și dotarea Ambulatorului Spitalului 
Clinic de Recuperare Cluj-Napoca”, cu modificările ulterioare 

24C Proiect de hotărâre privind aprobarea acordului de principiu  
pentru cumpărarea de către Județul Cluj a acțiunilor deținute de Societatea 
Clujana SA la Societatea Elret SA 

24D Proiect de hotărâre privind aprobarea unor măsuri pentru 
încetarea Acordului de parteneriat nr. 12384/3914/22.09.2011 încheiat între 
Judeţul Cluj şi Comuna Feleacu 

 
Astfel, supun la vot suplimentarea proiectului ordinii de zi cu aceste 

puncte, vă rog să pregătiţi votul electronic. 
Dl. Mihai Iepure: 

Dacă îmi permiteți un comentariu domnule..... 
Dl. Marius Mînzat: 

Repet, supun la vot suplimentarea proiectului ordinii de zi, vă rog să 
pregătiţi votul. 

Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
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În urma operaţiunii de votare se înregistrează: 32 de voturi „pentru”, 
astfel că suplimentarea Proiectului Ordinii de zi a fost aprobată. 

* 
Domnule consilier , vă rog! Ați intervenit chiar în timpul desfășurării și de 

aceea.... 
Dl. Mihai Iepure: 
 Bună ziua, domnule Vicepreședinte. Erau niște observații pe procedura 
la suplimentarea ordinii de zi. Speram că vom suplimenta ordinea de zi acum 
și cu un Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept, înainte de 
expirarea duratei normale, a mandatului de consilier județean al domnului 
Gheorghe Iancu. Având în vedere informațiile apărute în spațiul public prin 
care se demonstrează că, din păcate, domnul Iancu este în incompatibilitate 
deoarece a votat în martie 2022, pentru numirea fiului său în funcția de 
membru al Consiliului de Administrație a Centrului Agro Transilvania Cluj. 
Dl. Marius Mînzat: 

Ok! Am înțeles! 
 

* 
Fiecare proiect de hotărâre înscris în Proiectul ordinii de zi a acestei ședințe este însoțit 

de un referat de aprobare; de rapoartele compartimentelor de resort din cadrul aparatului de 
specialitate al Consiliului Județean Cluj și de avizele cu caracter consultativ ale comisiilor de 
specialitate ale Consiliului Județean, fiind astfel respectate prevederile art. 182 alin. (4) 
coroborat cu art. 136 alin. (8) și alin. (9) din OUG 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare. 

 
* 

Dl. Marius Mînzat: 
În continuare supun la vot Proiectul Ordinii de zi, împreună cu 

suplimentarea aprobată anterior.  Vă rog să pregătiţi votul electronic.  
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operaţiunii de votare se înregistrează: 30 de voturi „pentru” și 2 

voturi ”împotrivă”,  astfel că Proiectul Ordinii de zi a fost aprobat și cuprinde, 
după renumerotare, un număr de 30 puncte, după cum urmează: 

1. Proiect de hotărâre pentru   modificarea Hotărârii Consiliului 
Judeţean Cluj nr. 242/2021  privind aprobarea Organigramei, a Statului de 
funcţii și a Regulamentului de organizare și funcționare pentru Muzeul 
Memorial ”Octavian Goga”   

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

2. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului 
Judeţean Cluj nr. 102/2019 privind aprobarea Organigramei, a Statului de 
funcții și a Regulamentului de organizare și funcționare pentru Muzeul 
Etnografic al Transilvaniei 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

3. Proiect de hotărâre privind înscrierea unor componente ale 
infrastructurii tehnico-edilitare aferente sistemului public de alimentare cu 
apă și de canalizare în inventarul bunurilor din domeniul public al Judeţului 
Cluj  

Inițiator – Alin Tișe – președinte 
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4. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Judeţului Cluj în Adunarea Generală a Acţionarilor la 
Compania de Apă Someș S.A., în vederea exercitării drepturilor de acţionar 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

5. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Judeţului Cluj în Adunarea Generală a Acţionarilor la 
TETAROM  S.A, în vederea exercitării drepturilor de acţionar 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

6. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Judeţului Cluj în Adunarea Generală a Acţionarilor la Centrul 
Agro Transilvania Cluj S.A., în vederea exercitării drepturilor de acţionar 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

7. Proiect de hotărâre privind  aprobarea situaţiilor financiare la data 
de 31.12.2022 ale Aeroportului Internațional Avram Iancu Cluj R.A. 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea situaţiilor financiare la data 
de 31.12.2022 ale societății Univers T S.A. 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea situaţiilor financiare la data 
de 31.12.2022 ale societății Pază şi Protecţie Cluj S.R.L. 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

10. Proiect de hotărâre privind evaluarea administratorilor de la unele 
întreprinderi publice aflate sub autoritatea Consiliului Județean Cluj pe anul 
2022 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

11. Proiect de hotărâre privind evaluarea administratorilor regiei 
autonome Aeroportul Internațional Avram Iancu Cluj pe anul 2022 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

12. Proiect de hotărâre privind evaluarea administratorului societății 
Pază și Protecție Cluj S.R.L. pe anul 2022 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

13. Proiect de hotărâre privind evaluarea administratorilor de la 
societatea Univers T S.A. pe anul 2022 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

14. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului 
Judeţean Cluj nr. 149/2019 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai 
obiectivului de investiţii „Pavilion Spital de Boli Psihice Cronice Borşa” la 
imobilul situat în comuna Borşa, localitatea Borşa, str. Principală, nr. 258 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

15. Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii 
Consiliului Judeţean Cluj nr. 164 din 31 august 2020 privind aprobarea 
proiectului ”Modernizarea DJ 103K km 9+435 - km 35+155  – etapa I Elaborarea 
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documentației tehnico-economice –” pentru finanțare prin POAT 2014-2020, 
precum și a cheltuielilor legate de proiect 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

16. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-
economici ai obiectivului de investiții Reabilitarea energetică pentru corpul A 
de clădire al Spitalului Clinic de Recuperare Cluj-Napoca 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

17. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului 
Județean Cluj nr. 37 din 19 februarie 2018  pentru aprobarea indicatorilor 
tehnico-economici ai obiectivului de investiții din cadrul Proiectului 
“Reabilitarea și modernizarea clădirii atelierelor din cadrul Școlii Gimnaziale 
Speciale pentru Deficienti de Auz “Kozmutza Flóra”   

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

18. Proiect de hotărâre pentru pentru modificarea Hotărârii Consiliului 
Județean Cluj nr. 38 din 19 februarie 2018 privind  aprobarea Proiectului 
“Reabilitarea și modernizarea clădirii atelierelor din cadrul Școlii Gimnaziale 
Speciale pentru Deficienți de Auz „Kozmutza Flora” și a cheltuielilor legate de 
proiect 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

19. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general propriu 
al Judeţului Cluj pe anul 2023 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

20. Proiect de hotărâre privind încheierea Protocolului de cooperare 
cu Inspectoratul de Jandarmi Judeţean „Alexandru Vaida Voevod" Cluj 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

21. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului 
Judeţean Cluj nr. 102/2022 privind aprobarea Organigramei, a Statului de 
funcţii şi a Regulamentului de organizare şi funcţionare pentru Spitalul Clinic 
de Boli Infecțioase Cluj-Napoca 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

22. Proiect de hotărâre privind aprobarea Structurii organizatorice, a 
Organigramei, a Statului de funcţii şi a Regulamentului de organizare şi 
funcţionare pentru Spitalul Clinic de Recuperare Cluj-Napoca 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

23. Proiect de hotărâre pentru abrogarea Hotărârii Consiliului 
Județean Cluj nr. 260 din 29 septembrie 2011  privind aprobarea criteriilor de 
evaluare a performanțelor profesionale individuale și a modelului Fișei de 
evaluare a performanțelor profesionale individuale pentru personalul de 
conducere și personalul de execuție din cadrul spitalelor al căror management 
a fost   transferat către Consiliul Județean Cluj, cu completările ulterioare 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

24. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului 
Județean Cluj nr.12/2021 privind desemnarea reprezentanților Consiliului 
Județean Cluj în consiliile de administrație ale unor spitale publice 
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Inițiator – Alin Tișe – președinte 

25. Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii 
Consiliului Judeţean Cluj nr. 107/2021 privind aprobarea componenței 
nominale a Comisiei de Evaluare a Persoanelor Adulte cu Handicap Cluj 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

26. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului 
Județean Cluj nr. 250 din 17 octombrie 2018 privind aprobarea indicatorilor 
tehnico-economici ai obiectivului de investiții din cadrul proiectului 
„Reabilitarea, modernizarea, extinderea și dotarea Ambulatorului Spitalului 
Clinic de Recuperare Cluj-Napoca”, cu modificările ulterioare 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

27. Proiect de hotărâre privind aprobarea acordului de principiu  
pentru cumpărarea de către Județul Cluj a acțiunilor deținute de Societatea 
Clujana S.A. la Societatea Elret S.A. 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

28. Proiect de hotărâre privind aprobarea unor măsuri pentru 
încetarea Acordului de parteneriat nr. 12384/3914/22.09.2011 încheiat între 
Judeţul Cluj şi Comuna Feleacu 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

29. Informare privind nivelul de asigurare a securităţii şi a siguranţei 
civice a comunităţii pe primele 3 luni ale anului 2023 

30. Diverse 

 
* 

Dacă sunt situații de conflicte de interese, acestea trebuie anunțate la 
începutul şedinţei, deoarece se consemnează în mod obligatoriu în procesul-
verbal al şedinţei, iar consilierii județeni în cauză sunt obligaţi să se abţină de la 
participarea la adoptarea proiectelor de hotărâri în cauză, respectiv aceștia nu 
mai sunt luați în calcul pentru cvorumul necesar adoptării hotărârilor 
respective. 

Dacă sunt astfel de situații, vă rog să le precizați. 
Dl. Lucian Cordiș: 

Nu particip la dezbaterea şi votarea proiectelor de hotărâri înscrise în 
Ordinea de zi la pct. crt. nr. 6, pct. crt. nr. 7 și pct. crt. nr. 11. 
D-na Violeta Mureșan: 

Nu particip la dezbaterea şi votarea proiectelor de hotărâri înscrise în 
Ordinea de zi la pct. crt. nr. 8, pct. crt. nr. 10 și pct. crt. nr. 13. 
Dl. Gheorghe Iancu: 

Nu particip la dezbaterea şi votarea proiectului de hotărâre înscris în 
Ordinea de zi la pct. crt. nr. 6. 
Dl. Alexandru Cordoș: 

Nu particip la dezbaterea şi votarea proiectului de hotărâre înscris în 
Ordinea de zi la pct. crt. nr. 6. 
Dl. Marius Mînzat: 
 Vă rog, dacă mai sunt intervenții din partea dumneavoastră? 

Dacă nu mai sunt alte intervenții, atunci a rămas înregistrat tot ceea ce 
ați spus și vă propun să mergem mai departe cu derularea acestei ședințe. 

* 
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 În conformitate cu prevederile art. 228 din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 
consilierii judeţeni aflați în conflict de interese au obligaţia să se abţină de la participarea la  
adoptarea proiectelor de hotărârii care le-ar putea produce un folos material și sunt obligați să 
anunţe, la începutul şedinţei, interesul personal pe care îl au la adoptarea proiectelor de 
hotărâri respective.  
 Consilierii județeni care și-au anunţat abținerea de la participarea la adoptarea 
proiectelor de hotărâri pentru situații de conflict de  interese nu mai sunt luați în calcul pentru 
cvorumul necesar adoptării hotărârilor cu privire la care acesta şi-a anunţat interesul şi nu au 
drept de vot la adoptarea acestor hotărâri. 
 În acest contex, recapitulativ, situația abținerilor de la participarea la adoptarea 
proiectelor de hotărâri din această ședință este următoarea:  

1. La Proiectul de hotărâre nr. crt. 6 avem 3 abțineri, a domnului Lucian Cordiș, a 
domnului Gheorghe Iancu și a domnului Alexandru Cordoș; 

2. La Proiectul de hotărâre nr. crt. 7 avem 1 abținere, a domnului Lucian Cordiș; 
3. La Proiectul de hotărâre nr. crt. 8 avem 1 abținere, a doamnei Violeta Mureșan; 
4. La Proiectul de hotărâre nr. crt. 10 avem 1 abținere, a doamnei Violeta Mureșan; 
5. La Proiectul de hotărâre nr. crt. 11 avem 1 abținere, a domnului Lucian Cordiș; 
6. La Proiectul de hotărâre nr. crt. 13 avem 1 abținere, a doamnei Violeta Mureșan; 

 
* 

 Dacă legat de ordinea de zi mai sunt intervenții? 
Dacă nu sunt intervenții, vă propun să parcurgem punctele de pe 

ordinea de zi, astfel: 
 

1. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre pentru   modificarea Hotărârii 
Consiliului Judeţean Cluj nr. 242/2021  privind aprobarea Organigramei, 
a Statului de funcţii și a Regulamentului de organizare și funcționare 
pentru Muzeul Memorial ”Octavian Goga”, cu mențiunea că a fost 
analizat în comisia de specialitate nominalizată în vederea avizării. 
 

 Rog Comisia de specialitate nr. 6 să prezinte avizul. 
 

Dl. Balla Francisc: 
 Comisia nr.  6 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 

 În urma operațiunii de votare se înregistrează: 31 voturi “pentru” și 1 
membru nu a votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre 
pentru   modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Cluj nr. 242/2021  privind 
aprobarea Organigramei, a Statului de funcţii și a Regulamentului de 
organizare și funcționare pentru Muzeul Memorial ”Octavian Goga”, acesta 
devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 78 

 
* 

*         * 
 

2. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre pentru modificarea Hotărârii 
Consiliului Judeţean Cluj nr. 102/2019 privind aprobarea Organigramei, a 
Statului de funcții și a Regulamentului de organizare și funcționare pentru 
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Muzeul Etnografic al Transilvaniei, cu mențiunea că a fost analizat în 
comisia de specialitate nominalizată în vederea avizării. 
 
Rog Comisia de specialitate nr. 6 să prezinte avizul. 
 

Dl. Balla Francisc: 
 Comisia nr.  6 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 32 voturi “pentru”, astfel 

Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre pentru modificarea 
Hotărârii Consiliului Judeţean Cluj nr. 102/2019 privind aprobarea 
Organigramei, a Statului de funcții și a Regulamentului de organizare și 
funcționare pentru Muzeul Etnografic al Transilvaniei, acesta devenind   
 

           HOTĂRÂREA NR. 79 
 
* 

*         * 
 

3. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind înscrierea unor 
componente ale infrastructurii tehnico-edilitare aferente sistemului public 
de alimentare cu apă și de canalizare în inventarul bunurilor din domeniul 
public al Judeţului Cluj, cu mențiunea că a fost analizat în comisia de 
specialitate nominalizată în vederea avizării. 
 
Rog Comisia de specialitate nr. 4 să prezinte avizul. 
 

Dl. Alexandru Cordoș: 
 Comisia nr.  4 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 32 voturi “pentru”, astfel 

Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre privind înscrierea unor 
componente ale infrastructurii tehnico-edilitare aferente sistemului public de 
alimentare cu apă și de canalizare în inventarul bunurilor din domeniul public 
al Judeţului Cluj, acesta devenind 

 
     HOTĂRÂREA NR. 80 

 
* 

*         * 
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4. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind acordarea unui mandat 
special reprezentantului Judeţului Cluj în Adunarea Generală a Acţionarilor 
la Compania de Apă Someș S.A., în vederea exercitării drepturilor de 
acţionar, cu mențiunea că a fost analizat în comisia de specialitate 
nominalizată în vederea avizării. 
 
Rog Comisia de specialitate nr. 4 să prezinte avizul. 
 

Dl. Alexandru Cordoș: 
 Comisia nr.  4 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 31 voturi “pentru” și 1 

membru nu a votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre 
privind acordarea unui mandat special reprezentantului Judeţului Cluj în 
Adunarea Generală a Acţionarilor la Compania de Apă Someș S.A., în vederea 
exercitării drepturilor de acţionar, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 81 

 
* 

*         * 
 

5. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind acordarea unui mandat 
special reprezentantului Judeţului Cluj în Adunarea Generală a Acţionarilor 
la TETAROM  S.A, în vederea exercitării drepturilor de acţionar, cu 
mențiunea că a fost analizat în comisia de specialitate nominalizată în 
vederea avizării. 

 
Rog Comisia de specialitate nr. 4 să prezinte avizul. 
 

Dl. Alexandru Cordoș: 
 Comisia nr.  4 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 31 voturi “pentru” și 1 

membru nu a votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre 
privind acordarea unui mandat special reprezentantului Judeţului Cluj în 
Adunarea Generală a Acţionarilor la TETAROM  S.A, în vederea exercitării 
drepturilor de acţionar, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 82 

 
* 

*         * 
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6. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind acordarea unui mandat 
special reprezentantului Judeţului Cluj în Adunarea Generală a 
Acţionarilor la Centrul Agro Transilvania Cluj S.A., în vederea exercitării 
drepturilor de acţionar, cu mențiunea că a fost analizat în comisia de 
specialitate nominalizată în vederea avizării. 
 

Rog Comisia de specialitate nr. 4 să prezinte avizul. 
 

Dl. Alexandru Cordoș: 
 Comisia nr.  4 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dl. Mihai Iepure: 

Da, domnule președinte, dacă îmi permiteți. 
Dl. Marius Mînzat: 

Da, domnul Florea, vreau să precizez că.... 
Dl. Mihai Iepure: 

Iepure, domnul Mînzat. 
Dl. Marius Mînzat: 

Mă scuzați, domnul Iepure, vreau să precizez că pe timpul desfășurării 
acestei ședințe voi permite luarea cuvântului pe un proiect de ordine de zi o 
singură dată, de către un consilier. 
Dl. Mihai Iepure: 

Voi fi scurt domnule președinte. 
Domnule președinte, având în vedere că membrii Consiliului de 

administrație de la Agro Transilvania au fost numiți cu încălcarea articolului 
228 ali. 1 din Codul Administrativ și astfel Hotărârea 55/2022 este lovită de 
nulitate absolută, grupul USR se va abține de la vot la acest proiect și știu că 
data trecută a fost un mișto în sală, legat de faptul că grupul USR nu se abține 
la proiecte și că suntem noi în politică, din păcate dumneavoastră aveți atâtea 
incompatibilități încât mai și uitați de ele. 
Dl. Marius Mînzat: 

Vă mulțumesc! 
Vă rog, dacă mai există luări de poziție? 
Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre 

analizat, cu mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 25 voturi “pentru”, 5 ”abțineri” și 2 

membri nu au votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre 
privind acordarea unui mandat special reprezentantului Judeţului Cluj în 
Adunarea Generală a Acţionarilor la Centrul Agro Transilvania Cluj S.A., în 
vederea exercitării drepturilor de acţionar, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 83 

 
* 

*         * 
 

7. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind  aprobarea situaţiilor 
financiare la data de 31.12.2022 ale Aeroportului Internațional Avram Iancu 
Cluj R.A., cu mențiunea că a fost analizat în comisia de specialitate 
nominalizată în vederea avizării. 
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Rog Comisia de specialitate nr. 4 să prezinte avizul. 
 

Dl. Alexandru Cordoș: 
 Comisia nr.  4 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 26 voturi “pentru”, 5 

”abțineri” și 1 membru nu a votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă 
Proiectul de hotărâre privind  aprobarea situaţiilor financiare la data de 
31.12.2022 ale Aeroportului Internațional Avram Iancu Cluj R.A., acesta devenind 
 

HOTĂRÂREA NR. 84 
 
* 

*         * 
 

8. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind aprobarea situaţiilor 
financiare la data de 31.12.2022 ale societății Univers T S.A., cu mențiunea că 
a fost analizat în comisia de specialitate nominalizată în vederea avizării. 
 

Rog Comisia de specialitate nr. 4 să prezinte avizul. 
 

Dl. Alexandru Cordoș: 
 Comisia nr.  4 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dl. Cătălin Sălăgean: 

La Univers T, așa cum am arătat și în alte rânduri, observăm aceeași 
chestie și pe 2022 și anume că, din activitatea de bază Univers T nu se poate 
susține ca afacere, iar profitul înregistrat se datorează exclusiv chiriei încasate 
de la Iulius Mall și UBC. În aceste condiții, propunem ca chiria să se încaseze 
direct de către COnsiliul Județean Cluj, iar Univers T să se susțină din 
activitatea de bază, respectiv restaurant și hotel. 
Dl. Marius Mînzat: 
  Mulțumesc și eu! 
 Dacă mai sunt alte intervenții? 

Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre 
analizat, cu mențiunea că vom utiliza votul electronic. 

Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 25 voturi “pentru”, 5 voturi 

”împotrivă” și 2 membri nu au votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă 
Proiectul de hotărâre privind aprobarea situaţiilor financiare la data de 
31.12.2022 ale societății Univers T S.A., acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 85 

 
* 

*         * 
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9. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind aprobarea situaţiilor 

financiare la data de 31.12.2022 ale societății Pază şi Protecţie Cluj S.R.L., cu 
mențiunea că a fost analizat în comisia de specialitate nominalizată în 
vederea avizării. 

 
Rog Comisia de specialitate nr. 4 să prezinte avizul. 
 

Dl. Alexandru Cordoș: 
 Comisia nr.  4 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dl. Cătălin Sălăgean: 
 Da, aș dori eu să intervin! 
Dl. Marius Mînzat: 

Poftiți! 
Dl. Cătălin Sălăgean: 
 Aici observe că și în acest an societatea Pază și Protecție Cluj a înregistrat 
pierderi, la fel cum s-a întâmplat în ultimii ani. Propun ca Consiliul Județean să 
ia în calcul închiderea acestei societăți pentru că nu facem altceva decât să 
mutăm banii dintr-un buzunar în altul, adică de la societățile profitabile la cele 
care sunt pe pierderi. 
Dl. Marius Mînzat: 
 Am înțeles, pot să vă răspund...este un pic greșit pusă problema, 
Consiliul Județean Cluj nu finanțează sau nu contribuie cu fonduri înspre 
Societatea de Protecție și Pază SRL Cluj. Există calitatea de acționar, dar nu 
contribuim, ei se descurcă singuri, din sursele proprii care le pot avea din 
contractele de pază cu diverse unități, dar Consiliul Județean Cluj nu sprijină 
financiar această societate, se descurcă singură. 

Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre 
analizat, cu mențiunea că vom utiliza votul electronic. 

Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 27 voturi “pentru” și 5 

voturi ”împotrivă”, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre 
privind aprobarea situaţiilor financiare la data de 31.12.2022 ale societății Pază şi 
Protecţie Cluj S.R.L., acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 86 

 
* 

*         * 
10. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind evaluarea administratorilor 

de la unele întreprinderi publice aflate sub autoritatea Consiliului Județean 
Cluj pe anul 2022, cu mențiunea că a fost analizat în comisia de specialitate 
nominalizată în vederea avizării. 

 
Rog Comisia de specialitate nr. 4 să prezinte avizul. 
 

Dl. Alexandru Cordoș: 
 Comisia nr.  4 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
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Dl. Mihai Iepure: 
 Da, domnule Vicepreședinte, pentru aceleași argumente expuse la 
Proiectul de hotărâre numărul 6, grupul USR se va abține de la vot la acest 
proiect. 
Dl. Marius Mînzat: 
 Dacă mai există discuții, luări de cuvânt... 

Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre 
analizat, cu mențiunea că vom utiliza votul electronic. 

Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 24 voturi “pentru”, 5 

”abțineri” și 3 membri nu au votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă 
Proiectul de hotărâre privind evaluarea administratorilor de la unele 
întreprinderi publice aflate sub autoritatea Consiliului Județean Cluj pe anul 
2022, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 87 

 
 
* 

*         * 
 

11. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind evaluarea administratorilor 
regiei autonome Aeroportul Internațional Avram Iancu Cluj pe anul 2022, 
cu mențiunea că a fost analizat în comisia de specialitate nominalizată în 
vederea avizării. 
 
Rog Comisia de specialitate nr. 4 să prezinte avizul. 
 

Dl. Alexandru Cordoș: 
 Comisia nr.  4 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 

În urma operațiunii de votare se înregistrează: 25 voturi “pentru”, 5 ”abțineri” și 
2 membri nu au votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de 
hotărâre privind evaluarea administratorilor regiei autonome Aeroportul 
Internațional Avram Iancu Cluj pe anul 2022, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 88 

 
* 

*         * 
 

12. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind evaluarea 
administratorului societății Pază și Protecție Cluj S.R.L. pe anul 2022, cu 
mențiunea că a fost analizat în comisia de specialitate nominalizată în 
vederea avizării. 
 
Rog Comisia de specialitate nr. 4 să prezinte avizul. 
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Dl. Alexandru Cordoș: 
 Comisia nr.  4 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 25 voturi “pentru”, 5 voturi 

”împotrivă” și 2 ”abțineri”, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de 
hotărâre privind evaluarea administratorului societății Pază și Protecție Cluj 
S.R.L. pe anul 2022, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 89 

 
* 

*         * 
13. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind evaluarea administratorilor 

de la societatea Univers T S.A. pe anul 2022, cu mențiunea că a fost analizat 
în comisia de specialitate nominalizată în vederea avizării. 
 
Rog Comisia de specialitate nr. 4 să prezinte avizul. 
 

Dl. Alexandru Cordoș: 
 Comisia nr.  4 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 24 voturi “pentru”, 5 voturi 

”împotrivă”, 1 ”abținere” și 2 membri nu au votat, astfel Consiliul Județean Cluj 
adoptă Proiectul de hotărâre privind evaluarea administratorilor de la 
societatea Univers T S.A. pe anul 2022, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 90 

 
* 

*         * 
 

14. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre pentru modificarea Hotărârii 
Consiliului Judeţean Cluj nr. 149/2019 privind aprobarea indicatorilor 
tehnico-economici ai obiectivului de investiţii „Pavilion Spital de Boli 
Psihice Cronice Borşa” la imobilul situat în comuna Borşa, localitatea Borşa, 
str. Principală, nr. 258, cu mențiunea că a fost analizat în comisia de 
specialitate nominalizată în vederea avizării. 
 
Rog Comisia de specialitate nr. 2 să prezinte avizul. 
 

Dl. Lucian Cordiș: 
 Comisia nr.  2 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
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Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 
mențiunea că vom utiliza votul electronic. 

Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 32 voturi “pentru”, astfel 

Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre pentru modificarea 
Hotărârii Consiliului Judeţean Cluj nr. 149/2019 privind aprobarea indicatorilor 
tehnico-economici ai obiectivului de investiţii „Pavilion Spital de Boli Psihice 
Cronice Borşa” la imobilul situat în comuna Borşa, localitatea Borşa, str. 
Principală, nr. 258, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 91 

 
* 

*         * 
 

15. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre pentru modificarea și completarea 
Hotărârii Consiliului Judeţean Cluj nr. 164 din 31 august 2020 privind 
aprobarea proiectului ”Modernizarea DJ 103K km 9+435 - km 35+155  – 
etapa I Elaborarea documentației tehnico-economice –” pentru finanțare 
prin POAT 2014-2020, precum și a cheltuielilor legate de proiect, cu 
mențiunea că a fost analizat în comisia de specialitate nominalizată în 
vederea avizării. 
 
Rog Comisia de specialitate nr. 2 să prezinte avizul. 
 

Dl. Lucian Cordiș: 
 Comisia nr.  2 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
D-na Adela Dehenes: 
 În cadrul acestui proiect sunt de fapt trei drumuri menționate...cred că 
nu există îndoială de faptul că noi sprijinim modernizarea și realizarea și 
repararea tuturor drumurilor din județ, dar considerăm că trebuie să primeze 
interesul public, interesul cetățeanului. Vorbim de drumul DJ 170B care a 
început din ambiția de a avea toate drumurile de pământ, drumurile județene 
de pământ din județ asfaltate, dar care nu aduce în fapt niciun beneficiu 
cetățenilor, nicio scurtare, sunt niște argumente pe care le putem demonta 
unul câte unul și nu susținem un astfel de demers care nu ia în calcul cea mai 
eficientă soluție pentru acest drum. Într-una  din ședințele anterioare am 
văzut că anumite drumuri care nu mai corespund cerințelor de drum 
județean pot fi declasate și considerăm că aceasta ar fi fost pentru drumul 
170B soluția cea mai economică pentru a-l repara într-un anumit fel, dar fără a 
investi inutil. În al doilea rând este menționat și drumul 103G, de la Tureni către 
Cluj-Napoca...acest drum trebuie reparat pentru că în anii anteriori a fost 
înălțat și supraînălțat, sperăm că proiectul de data aceasta conține coborârea 
lui la nivelul caselor, pentru că altfel este complet disproporționat, dar, în afară 
de aceasta și am mai adus încă o dată în discuție, un astfel de proiect care 
solicită fonduri trebuia să ia în considerare realizarea sensului giratoriu unde 
acest drum se intersectează cu DN 1, cu E81, sunt foarte multe solicitări în acest 
sens și din partea comunității din Tureni, din partea administrației din Tureni, 
care nu este o administrație USR, ci este a unei membre a majorității 
Consiliului și care de ani de zile solicită sprijin pentru a se putea realiza acolo 
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un sens giratoriu pentru a simplifica traficul, pentru a reduce numărul de 
evenimente rutiere grave care se produc frecvent. Considerăm că proiectul, în 
acest fel, care nu include sensul giratoriu, nu este suficient fundamentat și de 
aceea grupul USR se va abține e la votul acestui proiect per ansamblu. 
Mulțumesc! 
Dl. Marius Mînzat: 
 Mulțumesc doamna consilier! Dacă mai există luări de poziție... 

Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre 
analizat, cu mențiunea că vom utiliza votul electronic. 

Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 27 voturi “pentru” și 5 

”abțineri”, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre pentru 
modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Cluj nr. 164 din 31 
august 2020 privind aprobarea proiectului ”Modernizarea DJ 103K km 9+435 - 
km 35+155  – etapa I Elaborarea documentației tehnico-economice –” pentru 
finanțare prin POAT 2014-2020, precum și a cheltuielilor legate de proiect, 
acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 92 

 
* 

*         * 
 

16. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor 
tehnico-economici ai obiectivului de investiții Reabilitarea energetică 
pentru corpul A de clădire al Spitalului Clinic de Recuperare Cluj-Napoca, 
cu mențiunea că a fost analizat în comisia de specialitate nominalizată în 
vederea avizării. 
 
Rog Comisia de specialitate nr. 2 să prezinte avizul. 
 

Dl. Lucian Cordiș: 
 Comisia nr.  2 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 31 voturi “pentru” și 1 

membru nu a votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre 
privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții 
Reabilitarea energetică pentru corpul A de clădire al Spitalului Clinic de 
Recuperare Cluj-Napoca, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 93 

 
* 

*         * 
 

17. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre pentru modificarea Hotărârii 
Consiliului Județean Cluj nr. 37 din 19 februarie 2018  pentru aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții din cadrul 
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Proiectului “Reabilitarea și modernizarea clădirii atelierelor din cadrul Școlii 
Gimnaziale Speciale pentru Deficienti de Auz “Kozmutza Flóra”, cu 
mențiunea că a fost analizat în comisia de specialitate nominalizată în 
vederea avizării. 
 
Rog Comisia de specialitate nr. 2 să prezinte avizul. 
 

Dl. Lucian Cordiș: 
 Comisia nr.  2 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 32 voturi “pentru”, astfel 

Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre pentru modificarea 
Hotărârii Consiliului Județean Cluj nr. 37 din 19 februarie 2018  pentru 
aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții din 
cadrul Proiectului “Reabilitarea și modernizarea clădirii atelierelor din cadrul 
Școlii Gimnaziale Speciale pentru Deficienti de Auz “Kozmutza Flóra”, acesta 
devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 94 

 
* 

*         * 
 

18. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre pentru pentru modificarea 
Hotărârii Consiliului Județean Cluj nr. 38 din 19 februarie 2018 privind  
aprobarea Proiectului “Reabilitarea și modernizarea clădirii atelierelor din 
cadrul Școlii Gimnaziale Speciale pentru Deficienți de Auz „Kozmutza Flora” 
și a cheltuielilor legate de proiect, cu mențiunea că a fost analizat în comisia 
de specialitate nominalizată în vederea avizării. 
 
Rog Comisia de specialitate nr. 2 să prezinte avizul. 
 

Dl. Lucian Cordiș: 
 Comisia nr.  2 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre 

analizat, cu mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 

 
* 

Dl. Iuliu Sămărtean: 
Domnule președinte, dacă-mi permiteți o precizare, dacă ne uităm pe 

tabletă vedem că votăm punctul 17 și în ordinea de zi este punctul 18. 
Dl. Marius Mînzat: 

Au fost 2 proiecte care se referă la Școala Specială „Kozmutza Flora” , 
unul este cu indicatorii și cel de al doilea este cu proiectul. 

Este posibil să fie o greșeală? 
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Ok, oricum noi am votat proiectul cu titlul citit anterior, dacă este o 
scăpare de o cifră, nu cred că este o problemă.  

Mulțumesc frumos! 
* 

În urma operațiunii de votare se înregistrează: 32 voturi “pentru”, astfel 
Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre pentru pentru 
modificarea Hotărârii Consiliului Județean Cluj nr. 38 din 19 februarie 2018 
privind  aprobarea Proiectului “Reabilitarea și modernizarea clădirii atelierelor 
din cadrul Școlii Gimnaziale Speciale pentru Deficienți de Auz „Kozmutza 
Flora” și a cheltuielilor legate de proiect, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 95 

 
 
* 

*         * 
 

19. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului 
general propriu al Judeţului Cluj pe anul 2023, cu mențiunea că a fost 
analizat în comisia de specialitate nominalizată în vederea avizării. 
 
Rog Comisia de specialitate nr. 2 să prezinte avizul. 
 

Dl. Lucian Cordiș: 
 Comisia nr.  2 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 31 voturi “pentru” și 1 

membru nu a votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre 
privind rectificarea bugetului general propriu al Judeţului Cluj pe anul 2023, 
acesta devenind 

HOTĂRÂREA NR. 96 
 
* 

*         * 
20. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind încheierea Protocolului de 

cooperare cu Inspectoratul de Jandarmi Judeţean „Alexandru Vaida 
Voevod" Cluj, cu mențiunea că a fost analizat în comisia de specialitate 
nominalizată în vederea avizării. 
 
Rog Comisia de specialitate nr. 1 să prezinte avizul. 
 

Dl. Iuliu Sămărtean: 
 Comisia nr.  1 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
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În urma operațiunii de votare se înregistrează: 31 voturi “pentru” și 1 
membru nu a votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre 
privind încheierea Protocolului de cooperare cu Inspectoratul de Jandarmi 
Judeţean „Alexandru Vaida Voevod" Cluj, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 97 

 
* 

*         * 
 

21. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre pentru modificarea Hotărârii 
Consiliului Judeţean Cluj nr. 102/2022 privind aprobarea Organigramei, a 
Statului de funcţii şi a Regulamentului de organizare şi funcţionare pentru 
Spitalul Clinic de Boli Infecțioase Cluj-Napoca, cu mențiunea că a fost 
analizat în comisia de specialitate nominalizată în vederea avizării. 
 
Rog Comisia de specialitate nr. 5 să prezinte avizul. 
 

D-na Violeta Mureșan: 
 Comisia nr.  5 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 32 voturi “pentru”, astfel 

Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre pentru modificarea 
Hotărârii Consiliului Judeţean Cluj nr. 102/2022 privind aprobarea 
Organigramei, a Statului de funcţii şi a Regulamentului de organizare şi 
funcţionare pentru Spitalul Clinic de Boli Infecțioase Cluj-Napoca, acesta 
devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 98 

 
* 

*         * 
 

22. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind aprobarea Structurii 
organizatorice, a Organigramei, a Statului de funcţii şi a Regulamentului de 
organizare şi funcţionare pentru Spitalul Clinic de Recuperare Cluj-Napoca, 
cu mențiunea că a fost analizat în comisia de specialitate nominalizată în 
vederea avizării. 
 
Rog Comisia de specialitate nr. 5 să prezinte avizul. 
 

D-na Violeta Mureșan: 
 Comisia nr.  5 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
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În urma operațiunii de votare se înregistrează: 32 voturi “pentru”, astfel 
Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre privind aprobarea 
Structurii organizatorice, a Organigramei, a Statului de funcţii şi a 
Regulamentului de organizare şi funcţionare pentru Spitalul Clinic de 
Recuperare Cluj-Napoca, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 99 

 
* 

*         * 
 

23. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre pentru abrogarea Hotărârii 
Consiliului Județean Cluj nr. 260 din 29 septembrie 2011  privind aprobarea 
criteriilor de evaluare a performanțelor profesionale individuale și a 
modelului Fișei de evaluare a performanțelor profesionale individuale 
pentru personalul de conducere și personalul de execuție din cadrul 
spitalelor al căror management a fost   transferat către Consiliul Județean 
Cluj, cu completările ulterioare, cu mențiunea că a fost analizat în comisia 
de specialitate nominalizată în vederea avizării. 
 
Rog Comisia de specialitate nr. 5 să prezinte avizul. 
 

D-na Violeta Mureșan: 
 Comisia nr.  5 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 32 voturi “pentru”, astfel 

Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre pentru abrogarea 
Hotărârii Consiliului Județean Cluj nr. 260 din 29 septembrie 2011  privind 
aprobarea criteriilor de evaluare a performanțelor profesionale individuale și a 
modelului Fișei de evaluare a performanțelor profesionale individuale pentru 
personalul de conducere și personalul de execuție din cadrul spitalelor al căror 
management a fost   transferat către Consiliul Județean Cluj, cu completările 
ulterioare, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 100 

 
* 

*         * 
24. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre pentru modificarea Hotărârii 

Consiliului Județean Cluj nr.12/2021 privind desemnarea reprezentanților 
Consiliului Județean Cluj în consiliile de administrație ale unor spitale 
publice, cu mențiunea că a fost analizat în comisia de specialitate 
nominalizată în vederea avizării. 
 
Rog Comisia de specialitate nr. 5 să prezinte avizul. 
 

D-na Violeta Mureșan: 
 Comisia nr.  5 acordă aviz favorabil. 
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Dl. Marius Mînzat: 
Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul secret prin buletine de vot. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul secret prin buletine de vot. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 30 voturi “pentru” și 2 

membri nu au votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de 
hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Cluj nr.12/2021 
privind desemnarea reprezentanților Consiliului Județean Cluj în consiliile de 
administrație ale unor spitale publice, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 101 

 
* 

*         * 
 

25. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre pentru modificarea și completarea 
Hotărârii Consiliului Judeţean Cluj nr. 107/2021 privind aprobarea 
componenței nominale a Comisiei de Evaluare a Persoanelor Adulte cu 
Handicap Cluj, cu mențiunea că a fost analizat în comisia de specialitate 
nominalizată în vederea avizării. 
 
Rog Comisia de specialitate nr. 5 să prezinte avizul. 
 

D-na Violeta Mureșan: 
 Comisia nr.  5 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul secret prin buletine de vot. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul secret prin buletine de vot. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 32 voturi “pentru”, astfel 

Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre pentru modificarea și 
completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Cluj nr. 107/2021 privind aprobarea 
componenței nominale a Comisiei de Evaluare a Persoanelor Adulte cu 
Handicap Cluj, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 102 

 
* 

*         * 
 

26. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre pentru modificarea Hotărârii 
Consiliului Județean Cluj nr. 250 din 17 octombrie 2018 privind aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții din cadrul 
proiectului „Reabilitarea, modernizarea, extinderea și dotarea 
Ambulatorului Spitalului Clinic de Recuperare Cluj-Napoca”, cu modificările 
ulterioare, cu mențiunea că a fost analizat în comisia de specialitate 
nominalizată în vederea avizării. 
 
Rog Comisia de specialitate nr. 2 să prezinte avizul. 
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Dl. Lucian Cordiș: 
 Comisia nr.  2 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 31 voturi “pentru” și 1 

membru nu a votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre 
pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Cluj nr. 250 din 17 octombrie 
2018 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de 
investiții din cadrul proiectului „Reabilitarea, modernizarea, extinderea și 
dotarea Ambulatorului Spitalului Clinic de Recuperare Cluj-Napoca”, cu 
modificările ulterioare, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 103 

 
* 

*         * 
 

27. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind aprobarea acordului de 
principiu  pentru cumpărarea de către Județul Cluj a acțiunilor deținute de 
Societatea Clujana S.A. la Societatea Elret S.A., cu mențiunea că a fost 
analizat în comisia de specialitate nominalizată în vederea avizării. 
 
Rog Comisia de specialitate nr. 4 să prezinte avizul. 
 

Dl. Alexandru Cordoș: 
 Comisia nr.  4 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dl. Cătălin Sălăgean:  
 Da, aș dori să intervin eu. 
Dl. Marius Mînzat: 
 Vă rog! 
Dl. Cătălin Sălăgean:  
 Am observat în proiectul de hotărâre, și nu-mi dau seama dacă e o 
greșeală materială, sau care este modul de calcul. Se spune că, înainte, Clujana 
a avut la această companie 485 de acțiuni, și a vândut 455, urmând ca noi să 
cumpărăm 40. Dacă facem calculul, ar fi rămas 30, dacă a avut 485 și a vândut 
455 . . .  
Dl. Marius Mînzat: 
 Am înțeles! 
Dl. Cătălin Sălăgean:  
 . . . și, nu știu, se poate confirma dacă este o eroare, undeva?  
Dl. Vakar Istvan:  
 Da. 
Dl. Marius Mînzat: 
 Bine.  
Dl. Vakar Istvan:  

Așa zice.  
Dl. Marius Mînzat: 
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 Domnul Danci, este aici?  
 Vă rog să lămuriți problema! 
D-na Simona Gaci:  

E o greșeală, oricum se va reveni cu încă un proiect de hotărâre, la 
momentul când se face evaluarea acestor acțiuni, și vom putea atunci preciza 
și documentele de evaluare.  
Dl. Marius Mînzat: 
 Domnule consilier, este în regulă răspunsul? Deci, este o greșeală.  
Dl. Cătălin Sălăgean:  
 Am înțeles, dar putem știi unde e greșeala, adică, cumpărăm 40 de 
acțiuni, sau greșeala e la numărul total?  
Dl. Marius Mînzat: 
 Domnul Danci, vă rog să răspundeți, chiar fără microfon.  
Dl. Vakar Istvan: 
 Noi vă auzim.  
Dl. Alin Danci: 
 La numărul total ......... 
Dl. Marius Mînzat: 
 Bine, mulțumesc! 
Dl. Cătălin Sălăgean:  
 Și, aici mai aveam o completare, la acest proiect . . .  
Dl. Marius Mînzat: 
 Vă rog! 
Dl. Cătălin Sălăgean:  
 . . . am văzut că în schimbul de corespondență dintre Consiliul Județean 
și Clujana, am văzut disponibilitatea Consiliului Județean de a achiziționa 
marca și fondul de comerț, ceea ce aș dori să salut această inițiativă.  

Pe de altă parte, am văzut că, Consiliul Județean își spune că nu are 
calitate legală pentru a prelua arhiva Clujana. Nu știu dacă am mai zis aici în 
Consiliu, dar le zic și colegilor, care poate nu știu. În arhiva Clujana se află 
dosarele de muncă a, în jur de 50.000 de clujeni, de când s-a deschis fabrica 
acolo, deci unul din șapte clujeni își are acolo dosarul de muncă. Momentan 
arhiva este încă folosită, pentru că se eliberează tot felul de adeverințe, pentru 
pensii, asigurări sociale, așa mai departe. Totuși, aș dori să, aș dori . . . cred că ar 
trebui să luăm în calcul să avem grijă de acea arhivă, să nu se piardă, și să nu 
ne delegăm atât de ușor răspunderea pentru arhivă. Știm că Clujana este în 
procedură de faliment și nu am vrea să ne trezim că peste un an, când li se 
termină acel termen pe care l-am dat, scoate arhiva în fața fabricii și asta e. Să 
facem demersuri pentru acea arhivă, ca acea arhivă să se păstreze în condiții 
optime.  

Mulțumesc! 
Dl. Marius Mînzat: 

Doamna Simona Gaci, vă rog?! 
D-na Simona Gaci:  

Atât legea insolvenței, cât și legea arhivelor naționale conțin 
reglementări, în situația operatorilor economici a societăților care intră în 
procedură de insolvență, sau direct de faliment, care este procedura de 
predare către arhivele naționale, sau către un operator de specialitate, deci nici 
nu se pune în discuție să pună cineva afară în drum arhiva Clujanei.  

Dar, spațiile pe care le are Consiliul Județean, la acest moment, pentru 
arhivarea documentelor și, ca și depozit de arhivă, nu sunt insuficiente. 
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Dl. Marius Mînzat: 
Mulțumesc! 
Domnul Cordoș? 

Dl. Alexandru Cordoș:  
 Da, mulțumesc, domnule președinte.  
 Cu privire la acest proiect, cred că este un demers corect pe care îl 
susținem și noi, având în vedere că avem proprietăți încă pe acea platformă.  

Aș vrea, suplimentar, să pun și eu o întrebare, am pus-o și împreună cu 
colegii din comisia specială, când am vizitat și am analizat activitatea 
societăților din subordinea Consiliului Județean. Existau la Clujana, s-au 
identificat mai multe terenuri, și dacă sunt făcute demersuri, sau în ce stadiu 
sunt, cu privire la evaluarea terenurilor și eventual, eu știu, a fi cumpărate de 
către Consiliul Județean, sau a se găsi o altă modalitate, mai ales, având în 
vedere faptul că, unele dintre ele se află sub clădirile, deja cumpărate de către 
Consiliul Județean? 

Mulțumesc! 
Dl. Marius Mînzat: 

Mulțumesc. 
Poftiți, doamna consilier!  

D-na Elena Laura Chiorean:  
 Da. Aș vrea în completarea a ceea ce a spus colegul de la USR, aș vrea să 
aduc în discuție câteva chestiuni.  

Din punctul meu de vedere, se impune predarea într-un regim de 
urgență a arhivei de la Clujana, pentru că, în condițiile în care această societate 
a intrat în insolvență și are un număr foarte mic de angajați care au rămas, 
această activitate de predare către clujeni a documentelor care atestă anii de 
muncă, este una extrem de greoaie. Am cunoștință de faptul că, foarte mulți 
clujeni așteaptă câte jumătate de an, luni de zile, pentru a obține aceste 
documente. De asemenea, ele nu sunt arhivate, în mod corespunzător. Așa 
cum spunea doamna secretar general, prevederile legale sunt foarte clare în 
ceea ce privește, atât păstrarea documentelor, cât și predarea lor, fie către 
arhivele naționale, fie către un operator, care are acest obiect de activitate, iar 
cred că în discuțiile pe care le avem cu firma de insolvență, mă rog, cu cei doi 
lichidatori care, mă rog, au fost, sau, au fost aleși să coordoneze această 
activitate, trebuie să îi susținem, ca aceste arhive să fie predate cât mai curând, 
în mod corespunzător, astfel ca acei clujeni, care au lucrat la Clujana, să nu fie 
prejudiciați.  

Mulțumesc! 
Dl. Marius Mînzat: 

Mulțumesc!  
Dacă mai sunt luări de poziție?  
Dacă nu, vă rog să . . .  

Dl. Alexandru Cordoș:  
Vă rog, numai să precizați dacă voi primi răspunsul în scris sau verbal, 

pentru că am pus o întrebare?  
Dl. Marius Mînzat: 

Poftiți! 
D-na Simona Gaci:  
 Eu nu știu la acest moment, care este situația cu celelalte terenuri 
identificate în procedura de faliment, dar ne documentăm și vă transmitem în 
scris. 
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Dl. Alexandru Cordoș:  
 Mulțumesc!  
Dl. Marius Mînzat: 
 Mulțumesc!  

Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre 
analizat, cu mențiunea că vom utiliza votul electronic. 

Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 31 voturi “pentru” și 1 

membru nu a votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre 
privind aprobarea acordului de principiu  pentru cumpărarea de către Județul 
Cluj a acțiunilor deținute de Societatea Clujana S.A. la Societatea Elret S.A, 
acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 104 

 
* 

*         * 
28. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind aprobarea unor măsuri 

pentru încetarea Acordului de parteneriat nr. 12384/3914/22.09.2011 încheiat 
între Judeţul Cluj şi Comuna Feleacu, cu mențiunea că a fost analizat în 
comisia de specialitate nominalizată în vederea avizării. 
 
Rog Comisia de specialitate nr. 4 să prezinte avizul. 
 

Dl. Alexandru Cordoș: 
 Comisia nr.  4 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dl. Cătălin Sălăgean: 
 Am văzut în referatul de aprobare, la impactul financiar al acestui 
proiect, faptul că există, în măsura în care se vor face investiții acolo la hală, 
oare are Consiliul Județean Cluj un proiect sau o direcție spre care se 
îndreaptă cu acea hală, o intenție prin care poate să valorifice acea hală de 
acolo? 
Vă mulțumesc! 
Dl. Marius Mînzat: 

Da, sigur!  
Consiliul Județean Cluj are în intenție să rezolve această situație și cel 

mai potrivit ni se pare nouă, că ar putea să fie înființată acolo o bază pentru 
Direcția de Administrare a Domeniului Public și Privat, unde o serie de utilaje 
care sunt în proprietatea și în folosința DADPP-ului să poată avea acolo baza. 
În principiu, cam despre asta este vorba. Mulțumesc! 

Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 
mențiunea că vom utiliza votul electronic. 

Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 32 voturi “pentru”, astfel 

Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre privind aprobarea unor 
măsuri pentru încetarea Acordului de parteneriat nr. 12384/3914/22.09.2011 
încheiat între Judeţul Cluj şi Comuna Feleacu, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 105 
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* 
*         * 

 
29. Punem în discuție Informarea privind nivelul de asigurare a securităţii şi a 

siguranţei civice a comunităţii pe primele 3 luni ale anului 2023, cu 
mențiunea că a fost analizată în comisiile noastre de specialitate. 

 
Cine doreşte să ia cuvântul în legătură cu această informare? 

            
Dacă nu sunt intervenţii cu privire la această informare, constatăm că, 

Consiliul Judeţean Cluj a luat act de Informarea privind nivelul de asigurare a 
securităţii şi a siguranţei civice a comunităţii pe primele 3 luni ale anului 2023. 

 
* 

*         * 
 

30. Diverse 
 

. . . și ultimul punct de pe ordinea de zi, este Diverse.  
Dl. Călin Cosma:  
 Călin Cosma sunt, aș dori să mă înscriu la cuvânt la punctul Diverse. 
Dl. Marius Mînzat: 
 Doamna consilier Muscă, a fost înaintea dumneavoastră.  
 Poftiți, doamna consilier? 
Dl. Dumitru Drăghici: 
 Și Drăghici, să mă notați și pe mine. 
Dl. Marius Mînzat: 
 Sigur, pe rând, fiecare.  
D-na Elena Muscă:  
 Bună ziua, mulțumesc, domnule vicepreședinte, doamnelor și domnilor!  
  Doresc să aduc în discuție, un pic, concluziile pe care le-am desprins în 
urma ultimului raport ADI, privind execuția contractului Supercom, și aș vrea 
să menționez câteva aspecte.  

În primul rând, după rapoartele primite ( mai departe? Bine ) din 
ultimele rapoarte primite reiese că eforturile sunt concentrate mai degrabă 
doar pe componenta de bază a serviciului, respectiv asigurarea accesului la 
serviciile de salubrizare, și nu se vede o preocupare constantă pentru a atinge 
și celelalte obiective ale serviciului, și vreau să reamintesc aici, pentru că în 
timp, sau, Consiliul Județean a implementat mai multe modificări, respectiv 
reformarea serviciului de salubrizare la nivel județean, realizarea proiectului 
SMID, vreau să vă aduc aminte că aceste reforme, să le spun așa, au fost 
realizate cu scopul declarat de a îmbunătății calitatea serviciului, de a oferi un 
serviciu care să se bazeze, care să aibă la bază niște tarife în limita 
suportabilității populației, respectând principiul, “poluatorul plătește”, dar și, de 
asigurare și atingere a standardelor europene, privind protecția mediului, ori 
ceea ce am observat din ultimii doi ani, de servicii prestate de Supercom, dar și 
din rapoartele pe care le avem lunar, pe care le primim de la ADI, observ, și 
vreau să atrag atenția că, încă o dată că, discutăm doar de asigurarea 
accesului la servicii de colectare, și nicidecum, suntem foarte departe de 
celelalte obiective.  

Trebuie făcute eforturi suplimentare pentru implementarea 
instrumentului, „plătește pentru cât arunci”, da?! Pentru ca oamenii să știe,  
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facturile pe care oamenii le primesc, să reflecte corect cantitățile de deșeuri pe 
care le-au generat pe fiecare fracție.  

Sunt necesare eforturi pentru a combate fenomenul abandonării 
deșeurilor, și mă refer aici, la componenta deșeurilor speciale, cum sunt cele 
voluminoase, din textile, din construcții sau demolări, pentru că acestea ajung 
pe câmpuri, în natură, în general, în continuare, în cantități mult mai mari.  

Eforturi pentru creșterea gradului de reciclare, pentru că, ce se 
întâmplă?! Observăm nemulțumirea oamenilor cu privire la costuri, observăm 
că, și chiar în ultimul raport primit de la ADI, deja, sunt semnale că penalitățile 
de mediu, ca urmare a neatingerii țintelor de reciclare, sunt tot mai mari, și 
UAT-urile trebuie să le plătească. Și, așa cum am discutat și în cadrul ședinței 
pe care am avut-o, joi, fac un apel la UAT-uri, să vină mai aproape de ADI, să 
urmărească îndeaproape monitorizarea, da, prestarea serviciului de către 
Supercom, și, mai mult decât atât, dacă mai sunt necesare investiții sau măsuri 
suplimentare pentru a debloca sistemul, să o facem cu toții.  

Mulțumesc tare mult! 
Dl. Marius Mînzat: 
 Mulțumesc. 
 Poftiți, doamna consilier? 
D-na Elena Laura Chiorean:  
 Da, vă mulțumesc frumos!  
 Îmi permiteți, în completarea a ceea ce a spus antevorbitoarea mea,  am 
participat la ședința de joi, din 25 mai, și sunt câteva chestiuni, pe care aș vrea 
să vi le aduc la cunoștință, câteva chestiuni de ordin legal, și câteva chestiuni 
pe care trebuie să le urmărim în ceea ce privește asumarea obligațiilor 
prevăzute în contractele încheiate:  

Unu, pe lotul întâi, am înțeles că s-a cerut o modificare de tarif, și aș avea 
rugămintea să se verifice dacă prima majorare de tarif, este posibilă acum, sau 
doar după 12 luni, pentru că, așa cum era prevăzut în Anexa II, orice modificare 
poate fi făcută după un interval de 12 luni, deci aici aș avea rugămintea, ca la 
nivelul serviciului juridic, să se verifice dacă această solicitare are un temei 
legal, sau nu.  

Bun. Apoi, mai sunt încă câteva chestiuni legate de îndeplinirea 
obligațiilor asumate de către operator, de către Supercom.  

În acest moment, este extrem de important să ne gândim și la 
campaniile de conștientizare, pe care și Supercom-ul și le-a asumat, alături de 
ADI, și aș avea rugămintea ca, până la următoarea ședință, să ni se comunice 
ce s-a făcut în acest sens?! Știu că reprezentanții noștri, angajații Consiliului 
Județean, s-au implicat în acest proiect, dar nu este suficient. Da?! Și, la nivelul 
ADI-ului, cele șapte persoane, nu cred că pot să acopere acest segment, astfel 
că, am venit cu o propunere, și anume să lansăm o invitație deschisă, către 
ONG-urile de profil, care se implică în tot ceea ce înseamnă protecția mediului, 
ecologizare, și care monitorizează aceste chestiuni, să se alăture în aceste 
campanii, printr-un parteneriat, astfel ca, informațiile, să ajungă mai repede la 
cetățeni. 

 Așa cum am spus, și în cadrul ședinței, rolul ADI-ului este, în primul 
rând, nu de a sancționa cetățenii, care în acest moment poate nu și-au 
încheiat contractele, sau care încă nu știu cum trebuie să procedeze, ci, să 
pună presiune pe operator, să își respecte în primul rând, toate obligațiile 
contractuale, și abia apoi putem să ne gândim cum îi sancționăm pe cetățenii 
care nu își respectă la rândul lor, obligațiile. 
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Deci, așa cum subliniam, rolul ADI-ului, are acest rol, să verifice, să 
participe activ, atât să coordoneze această activitate de verificare, cât și modul 
în care sunt îndeplinite prevederile contractuale.  

De asemenea, pentru o următoare ședință, aș vrea să aduc în atenția 
colegilor noștri, tuturor consilierilor locali, să ne gândim în ce măsură, în acest 
moment, ADI-ul, are posibilitatea să își asume aceste obligații, pentru că 
vorbim de doar șapte angajați, astfel că, ei, nu știu în ce măsură pot să se 
ocupe pe întreg județul, să verifice, să se implice în campaniile acestea de 
conștientizare, poate că nici resursele bugetare nu sunt suficiente. Deci, vă 
invit să reflectăm la un suport real pe care să îl aducem, atât în ceea ce 
privește, probabil, pe viitor, completarea numărului de angajați, cât și a 
resurselor bugetare de care au nevoie.  

Bun. Așa cum spunea colega mea, s-a solicitat fiecărui UAT să dea o 
persoană de contact. Cred că este extrem de important ca acest parteneriat 
între ADI și fiecare UAT să fie unul real și nu unul formal. Da?! Persoanele 
respective să fie într-un permanent contact cu reprezentanții ADI, să  
semnalizeze toate neregulile și să urmărească modul și de colectare din 
fiecare UAT, să se verifice, poate chiar o, cum să vă spun, comparativ, o 
prezentare comparativă a tarifelor din fiecare UAT, a modului, o prezentare a 
bunelor practici, acolo unde lucrurile au mers și au funcționat cum trebuie, 
cred că ar fi extrem de util pentru toată lumea.  

Din alt punct de vedere, sunt câteva chestiuni care trebuie remediate și 
anume, avem probleme pe partea de distribuire a recipientelor, care încă este 
deficitară în Cluj-Napoca, și nu numai. De asemenea nu se respectă peste tot 
paletarul de culori, ceea ce iarăși este o chestiune extrem de importantă. 

Și, așa cum am spus, raportările pe care fiecare UAT ar trebui să le facă, 
din punctul meu de vedere lunar, mai ales în această perioadă, cred că ar fi 
extrem, extrem de importantă.  

Deci, cam acestea ar fi chestiunile pe care aș vrea să vi le aduc la 
cunoștință, cu un îndemn înspre ONG-urile de profil, să se alăture în acest 
parteneriat cu ADI-ul, Consiliul Județean, operatorul Supercom-ul, pentru ca, 
în viitorul apropiat să intrăm și noi în rândul țărilor civilizate, în ceea ce privește 
domeniul colectării și reciclării selective a deșeurilor.  

Mulțumesc frumos! 
Dl. Marius Mînzat: 

Mulțumesc și eu, doamna consilier. 
Domnul consilier Cosma?   

Dl. Călin Cosma:  
Bună ziua! 
Mai mult o întrebare organizatorică, aș vrea să vă adresez. Dacă, având în 

vedere că vine vacanța de vară și vin lunile astea de concedii, dacă putem 
stabili, sau oare se poate stabili de pe acum, sau dacă se știe data ședințelor, 
pentru a putea și noi să ne programăm plecările din localitate? Sau, care este 
planul, având în vedere că proiectul domnului Iepure nu a trecut, prin care să 
se poată ține ședințele hibrid, să putem intra și online, dacă suntem pe 
undeva, pe plajă, știu eu?!  
Dl. Marius Mînzat: 
 Am înțeles întrebarea.  

Evident că nu avem o dată stabilită, exact. Acum, cu toții știm că toate 
ședințele pe care le desfășurăm noi, sunt între 25 și 30, aproximativ. Acum, în 
funcție de cum cad în calendar, în ce zi din săptămână, dar în principiu astfel.  
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Încercăm ședința din iunie, să o aducem mai repede, undeva în 22 iunie, 
dacă asta vă ajută cumva în programarea concediului, luna iunie, dar iulie, 
august nu avem. Dar putem să ne orientăm așa. 
Dl. Călin Cosma:  

Dacă e după mine, aș prefera în luna iunie, după data de 25, așa cum a 
fost și până acum, dar nu eu sunt majoritar. 
Dl. Mihai Iepure:  
 De obicei era în ultima joi din lună . . .  
Dl. Călin Cosma:  

Exact!  
Dl. Mihai Iepure:  

. . . poate stabilim o regulă de genul, și atunci știe toata lumea.  
Dl. Călin Cosma:  

Exact! Că în funcție de asta mi-am făcut și eu planurile până acum. 
Ultima joi din lună, dar văd că ultimele luni nu s-a mai respectat.  
Dl. Marius Mînzat: 

Am înțeles! 
Când se întoarce domnul președinte o să discutăm lucrul acesta, și să 

vedem ce putem să facem. 
Dl. Călin Cosma:  

Adică, dacă acum, acum în prima lună . . .  
Dl. Marius Mînzat: 

Am înțeles, deci vă promit că discut. 
Mulțumesc! 

D-na Elena Laura Chiorean: 
 Dacă îmi permiteți, o singură precizare . . .  
Dl. Marius Mînzat: 
 Da, doamna consilier! 
D-na Elena Laura Chiorean: 
 . . . mai vreau să fac în contextul discuției precedente, și anume, 
rugămintea ca pe viitor, atât ședințele de Consiliu Județean, cât și comisiile să 
nu mai fie convocate în zile de sărbătoare, sau într-un interval orar foarte 
apropiat, este o rugăminte pe care am mai adresat-o reprezentanților 
Consiliului Județean. De exemplu, Ziua Eroilor, din 25 mai, festivitățile au fost la 
ora 12:00, aproape în același interval orar, a fost convocată și Comisia de 
monitorizare ADI. De asemenea, am mai avut situații, când consilierii județeni 
nu am putut participa și onora memoria înaintașilor noștri, sau nu am putut 
participa la astfel de evenimente, pentru că, ședințele, sau diferitele comisii, 
ședințe de comisii, au fost convocate în același interval orar. Rugămintea mea, 
știu că există un parteneriat și o colaborare între Consiliul Județean și 
Prefectură, rugămintea este să fim atenți, ca în aceste zile de sărbătoare, să 
permitem, să ne gândim și la faptul că noi, în calitate de consilieri județeni, ar 
trebui să participăm la astfel de evenimente, și este o lipsă de respect, să nu 
putem participa, și să fim puși în situația în care, să alegem dacă să ne facem 
datoria în cadrul comisiilor, sau a ședințelor, sau să participăm la acest 
eveniment, unde, de asemenea, trebuie să arătăm prin prezența noastră 
respectul pe care îl datorăm memoriei înaintașilor noștri.  

Mulțumesc! 
Dl. Marius Mînzat: 

Am înțeles, mulțumesc!  
Colegii noștri o să noteze, și o să încercăm să armonizăm toate aceste 

lucruri. 
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Dacă mai dorește cineva?  
Domnul consilier Draghici? 

Dl. Dumitru Drăghici:   
 Domnul președinte, deci, am avut foarte multe reclamații în legătură cu 
drumul Județean 107F Luncani - limită cu Județul Alba. Am făcut și o 
vizualizare săptămâna trecută, într-adevăr pe cei circa 10 km, e o situație 
dezastruoasă, foarte, foarte multe gropi, și e un drum foarte important, intrare 
Mureș spre Alba, Cluj spre Alba, plus câțiva agenți economici importanți. 
 Am luat legătura cu domnul director Hîncu, mi-a zis că, nu poate fi 
deocamdată introdus într-un plan de reparații, nu știu din ce cauza, poate 
doamna director Rațiu, poate să ne lămurească, așa mi s-a spus. 
Dl. Marius Mînzat: 
 Mulțumesc!  
 Nu, deci, Direcția de Investiții nu are treabă cu asta, deci este vorba de 
Direcția de Administrare a Domeniului Public și Privat, și . . .  
Dl. Dumitru Drăghici:   
 Păi da, am luat legătura cu dânsul, și . . .  
Dl. Marius Mînzat: 
 Am înțeles, da!  

O să mă informez și o să vă țin la curent, domnul consilier.  
Dl. Dumitru Drăghici:   
 Situația este urgentă . . .  
Dl. Marius Mînzat: 
 Da! Am reținut și . . .  
Dl. Dumitru Drăghici:   
 Mulțumesc! 
Dl. Marius Mînzat: 
 Bine. 
 Poftiți domnul?! 
Dl. Horea Chirteș:  
 Domnule președinte, dragi colegi, vreau să vă atrag atenția asupra 
situației deplorabile în care se află aleea Muzeului Etnografic, ne lăudăm foarte 
mult cu acest obiectiv, avem foarte multe evenimente frumoase acolo, am 
verificat și din ce am văzut eu, este în extravilan, deci oarecum este în atribuția 
noastră, să ne ocupăm de acea alee. Accesul la poarta de sus, în Muzeul 
Etnografic, de fapt, pe acolo se face accesul pentru evenimentele culturale, 
care se desfășoară acolo și vreau să vă spun că, mașinile care nu sunt SUV-uri, 
nu pot să ajungă acolo din cauza gropilor. Am fost prezent când cineva care 
era invitat la un eveniment acolo, din altă localitate, și-a spart baia de ulei și 
eram acolo, și toată lumea sesiza lucrul acesta, că nu interesează pe nimeni. 
Nu știa nimeni de cine aparține, de Consiliul Județean, sau de Primărie?! Vă 
rog să vedem dacă aparține de noi, și să facem demersurile, este o, cum să zic, 
o suprafață mică, relativ mică, de stradă, care ar trebui amenajată, până la 
parcarea de intrare la acest obiectiv.  

Vă mulțumesc foarte mult! 
Dl. Marius Mînzat: 

Am înțeles, îi rog pe colegii mei să noteze, și să avem o discuție după 
ședință. 
Dl. Horea Chirteș:  

Mulțumesc mult!  
Dl. Marius Mînzat: 

Mulțumesc și eu! 
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Poftiți, domnul consilier? 
Dl. Cătălin Sălăgean:  
 Aș avea și eu o intervenție, aș dori să aduc în discuție situația GOTO 
parking. Pentru că tot am vorbit la această ședință despre situații, despre 
aeroport, cred că, sau e tot mai evident că, noi, Consiliul Județean, suntem 
captivi în acest contract cu GOTO Parking, și doar din ceea ce s-a întâmplat în 
ultima perioadă, aș vrea să amintesc că, articolul din presă, cu locurile pentru 
persoanele cu dizabilități, pe care GOTO Parking le taxează, deși legal trebuie 
să le ofere în mod gratuit pentru orice durată, am înțeles că s-au desființat 
locurile pentru microbuze de drop-off, și orice aeroport civilizat are și astfel de 
locuri, în care microbuzele pot să meargă, să-și lase pasagerii să staționeze 
pentru o scurtă perioadă de timp.  

Avem și adresa de la aeroport prin care ni s-a adus la cunoștință că a 
efectuat lucrări în limita de securitate aeroportuară, și se pare că, GOTO, acolo 
în incinta parking-ului își aplică propriile legi, ignorând legislația și toate 
normele de securitate, iar noi asistăm cumva legați la mâini. Știm foarte bine 
că am avut și în situația în care s-a solicitat mărirea de tarif, nici acolo nu am 
putut face altceva decât să aprobăm, știm și istoricul contractului cu obligațiile 
pe care nu mai trebuie să le execute, respectiv hotelul si parking-ul suprateran. 
Acum avem aceste situații pe care tocmai le-am enumerat, și înțeleg că GOTO 
Parking este o societate comercială, și obiectivul ei principal este de a face 
profit, însă trebuie să fim conștienți că aeroportul este un serviciu public și 
trebuie să ținem cont și de interesul cetățenilor, și nu să fim atât de orientați 
înspre profit. De aceea, și știu că s-a mai discutat aici, aș propune să luăm tot 
mai în serios rezilierea acestei asocieri, acestui contract cu GOTO, repet, tocmai 
pentru că s-a mai discutat despre această variantă în ședințele Consiliului 
Județean.  

Mulțumesc! 
Dl. Marius Mînzat: 

Mulțumesc, domnul consilier! 
Domnul director, Ștefan Iliescu este în sală? Dacă sunteți amabil să dați 

unele răspunsuri la comentariile domnului consilier județean.  
Dl. Ștefan Iliescu:  
 Bună ziua! 
 Într-adevăr, în ultimul timp, societatea GOTO a operat anumite 
modificări în ceea ce privește locurile de parcare pe care le exploatează.  

Este un diferend în acest moment între aeroport și societate, aeroportul, 
în ultimul timp reclamând o distanță de securitate de la terminal, de 30 metri, 
asta ducând până la jumătatea parcării operate de GOTO, fapt care le interzice 
atât accesul, cât și parcarea mașinilor.  

Din corespondența purtată cu concesionarul, reiese faptul că acesta a 
atacat procedura aeroportului și urmează să se reglementeze pe cale legală 
acest diferend.  

Suprafața concesionată acestui operator este exploatată de către el, 
conform contractului încheiat. Până în acest moment nu există dovezi vizibile 
ale încălcării prevederilor contractuale. Într-adevăr, apar diferențe de opinie 
între aeroport și GOTO. Tot timpul solicitările aeroportului le soluționăm în 
măsura prevederilor contractuale. Contractul este încheiat pe o perioadă de 49 
de ani, motiv pentru care orice posibilă cauză de încetare, din voința Consiliului 
Județean, poate atrage despăgubiri pentru folosul nerealizat de această 
societate. 
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Dl. Marius Mînzat: 
 Bine, mulțumesc domnul director! 
 Dacă mai dorește, domnul Cordiș?  
Dl. Lucian Cordiș:  
 Da, mulțumesc domnul președinte!  

Nu am o problemă anume, văd prezența în sală a domnului director de 
la Compania de Apă Someș SA, domnul Neamțu, aș vrea să-i mulțumesc, 
având în vedere că sunt proiecte pe ordinea de zi care fac obiectul acestei 
companii, uite că dansul vine aici, în cazul în care noi am fi avut probleme 
legate de companie, să ne răspundă, asta înseamnă că dânsul are respect 
pentru instituția Consiliului Județean, pentru noi, consilierii județeni, și nu în 
ultimul rând, pentru compania pe care dânsul o conduce și pentru angajații 
acesteia.  

Vă mulțumesc! 
Dl. Marius Mînzat: 

Mulțumesc și eu!  
Dacă mai există . . . poftiți domnul consilier? 

Dl. Mihai Iepure:  
 Da, un comentariu legat de ceea ce a spus domnul director . . .  
Dl. Marius Mînzat: 
 Vă rog! 
Dl. Mihai Iepure:  

. . . voiam să zic, dar legat de respectarea legislației cu privire la parcările 
pentru persoane cu dizabilități, nu avem nici o opinie?! Și sunt de acord că nu 
poate fi denunțat contractul, atâta timp cât și cealaltă parte își respectă 
obligațiile. 

Și, dacă mai îmi permiteți o intervenție? Aș dori să întreb, dacă de la 
ședința anterioară, când a fost respins proiectul depus de noi, pentru 
construirea unei maternități, s-au făcut demersuri pentru a demara acest 
proiect, sau îl ducem mai departe? A trecut o lună și nu am văzut nimic.  
Dl. Marius Mînzat: 

Mulțumesc!  
Dacă mai există . . . vă rog?!  

Dl. Mihai Iepure:  
Da, tot o rugăminte de la cetățeni venită, domnule președinte, legată de 

drumul DJ 107 T, cel care duce la Mărișel. Am mai făcut o intervenție și în 
toamnă, dar atunci răspunsul a fost că urma să se închidă circulația pe acel 
drum.  

Cetățenii ne roagă să întreținem spațiul verde aferent drumului, pentru 
că în anumite curbe strânse nu există vizibilitate din cauza acestuia, sau pică 
pe carosabil și îngreunează circulația. 
Dl. Marius Mînzat: 

Am înțeles! Colegii de la DADPP să noteze, vă rog! 
Bun, stimați colegi, dacă mai există cineva, care dorește?  
Dacă nu, dați-mi voie să le urez colegilor noștri, la a doua zi de Rusalii, să 

fie foarte fericită pentru domniile lor, și dumneavoastră o zi bună în 
continuare! 

 
* 
 

Având în vedere faptul că au fost epuizate toate probleme înscrise în 
ordinea de zi, constat că lucrările prezentei ședințe s-au încheiat. 
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Ținând cont de prevederile art. 182 alin. (4) coroborate cu art. 138 alin. (13) 
din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, cu modificările și completările ulterioare, lista privind modul în 
care și-a exercitat votul fiecare membru al Consiliului Județean Cluj constituie 
anexă la prezentul proces-verbal și se va depune la dosarul ședinței. 

În conformitate cu prevederile art. 11 din Legea privind transparența în 
administrația publică nr. 52/2003, cu modificările și completările ulterioare, 
prezentul Proces-verbal se consideră minută, urmând a fi afișat la sediul 
Consiliului Județean Cluj și publicat pe site-ul propriu. 

 Drept pentru care a fost încheiat prezentul proces-verbal. 
              

         PREŞEDINTE,                                      SECRETAR  GENERAL AL JUDEŢULUI, 
            ALIN TIŞE                                                                SIMONA GACI 


